
Zápis z jednání Výkonného výboru Městského sdružení 
hasičů hl. m. Prahy konaného dne 22. 3. 2022 

 

Přítomní: M. Wagner, M. Hartmanová, J. Jašek, F. Jordák, J. Zloch, M. Blaha, V. Jánská, J. 
Orgoník, V. Svoboda, O. Vojta 

Omluveni: L. Biskup, M. Oplt, K. Polák, K. Barcuch (KRR), F. Vanc (AZH) 

Jednání zahájil a vedl starosta MSH Praha M. Wagner. Přivítal všechny přítomné a omluvil 
nepřítomné členy VV MSH. Navrhnul předřazení bodů z důvodu hosta při projednávání. 

 
1) Kontrola plnění úkolů 

K. Polák, M. Oplt 
 Zapisování akcí do kalendáře MSH – průběžný úkol – trvá 
 Úprava webových stránek – trvá 

J. Jašek 
 Instalace el. zásuvek v kanceláři MSH – trvá 

M. Wagner 
 Razítko pro AZH – zadáno do výroby, trvá 
 Napsat mail do SDH – evidence – splněno 
 Příprava SP SDH - trvá 

Všichni: 
 Upozornění na údržbu majetku MSH ve sborech – trvá 

 
2) Informace z odborných rad 

Represe – J. Zloch 

- Proběhlo školení v Dubči 
- Školení Strašnice 
- IMZ velitelů Kolovraty 
- 9.-10.4. NDT Petřiny 
- Jednotky se podílí na akci Ukrajina (transity, družstva) 
- Informace o pomoci v KACPU, proběhne stěhování do Vysočan 
- M. Wagner: prosba o kontrolu zapisování školení do kalendáře 

Prevence – J. Jašek 

- 12.5. POODM mělo být v Dubči, zrušeno kvůli náhlé vytíženosti HZ, nově proběhne 
v HZ Letňany 

Mládež – M. Hartmanová 

- Zrušeno školení nových rozhodčích 
- Na ORM projednávána běžná agenda 



- Řešena soutěž v uzlování, hodnocena jako neideální 
- V ORM rezignoval L. Horský 
- Inventura bude pokračovat fyzickou kontrolou 

Vedení SH ČMS + porada starostů KSH – M. Wagner 

- Školení trenérů bude probíhat online, podmínkou osvědčení vedoucí III. stupně 
- Projednáván návrh navýšení odvodů na ústředí 50,-/člen 

VV SH ČMS – J. Orgoník 

- Přednesl informace o posledních jednáních: 
Dotace MŠMT, MV,… NSA trvá 
Situace na OSH Trutnov 
Shromáždění starostů OSH – 9.4.2022 
Shromáždění bude spojeno s předáváním Řádu zasloužilého hasičstva 
Informace o přípravách MČR 
Sbírka Hasiči hasičům 
Smlouvy SH ČMS v Římské (hotel) 
Dotazy z OSH na členství nově příchozích uprchlíků, bez výjimek dle současné situace 
(existuje jen jedno – řádné – členství) 
Jednání o spolupráci s ČEPRO 
Informace o prodeji budovy v Ohradní 
Situace v HVP/JUDr. Goláň 
Datové schránky – potřeba informovat na Shromáždění představitelů 
Situace ohledně mezinárodních akcí, SH ČMS nezaplatilo příspěvky do Mezinárodní 
federace hasičů a záchranářů, vrcholem tedy bude CTIF v Celje 
Další informace k odvodům (od 2023?) 

- Diskuse k tématu odvodů: V. Jánská, M. Wagner, J. Zloch, J. Jašek 
 VV po vyslechnutí situace na ústředí navrhuje předložit návrh navýšení 

odvodů na MSH na 150,-/člen (doplnění do Usnesení ze SP jako 2. e) ) 
 

3) Hlášení o činnosti 

M. Wagner 

- Dodali všichni vyjma Pitkovic (likvidace) 
 

4) Hlášení odvodů 

M. Wagner 

- Dodali všichni vyjma Pitkovic (likvidace) 
 

5) MHMP 

M. Wagner 

- Odešle na magistrát dopis se žádostí o podporu MSH 



J. Zloch 

- Informace k podpoře MHMP prostřednictvím koncepce, dále podal informaci 
k vyčíslování nákladů ohledně akce Ukrajina 
 

6) Valné hromady 
- SDH Horní Měcholupy – za VV M. Hartmanová – ok 
- SDH Lipence – za VV J. Zloch - ok 
- SDH Kolovraty – za VV O. Vojta - ok 

 
7) 5. 4. Shromáždění představitelů SDH 

M. Wagner 

- Usnesení, úkoly, zprávy funkcionářů 
 

8) Ocenění 

F. Jordák 

- SDH Řepy – 2x za výchovu 
 

9) Různé 

M. Wagner 

- Info o kauze Pittner, dnes předáno KRR 
- Proběhlo školení evidence 

J. Orgoník 

- Doplnění k odvodu 

O. Vojta 

- E-mail od V. Lišky – příprava 2 publikací 

J. Jašek 

- Předložil návrhy tiskovin 
 VV schvaluje: 4 druhy záložek 2000ks za 8 590,-+DPH, omalovánky 3000ks za 

33 100,-+DPH, desky 100ks za 4 450,-+DPH 
10) HZS HMP – Prudil, Hošek, Růžička 

Prudil 

Předal zdravici a informaci k současnému stavu 

Diskuse: 

J. Zloch – klíč k vysílání busů/transitů – vytíženost dobrovolníků 

Prudil – nevíme, co se stane. Musíme být vždy připraveni na cokoli. 



Hošek – bavíme se o zefektivnění 

 

M. Wagner – vhodné by bylo pouštět dobrovolníky na noc, pokud není práce 

 

M. Wagner – bojíme se odlivu dobrovolníků 

Prudil – my také, zažádali jsme MHMP o zprofesionalizování – je otázkou, jestli vaši 
dobrovolníci jsou ochotni jít do kontaktu 

 

M. Hartmanová – řešíme problém zadávání transitů do Portallu 

 

HZS – otázka provozu v noci – zrušení X poloviční stavy 

 

M. Hartmanová – dotaz na dubnový rozpis + stěhování 

Prudil – nejzazší termín 14.4. 12:00 

Hošek – 11.-13. nejpravděpodobnější 

 

Zapsal: O. Vojta 

Ověřili: M. Blaha, J. Jašek 

 


